
Hanna Thomé (V) reagerar starkt på uppgifter om olaglig
försäljning av hyreskontrakt
Idag kunde vi läsa i City om en privat fastighetsvärd som verkar vara inblandad i försäljning av hyreskontrakt på flera
tiotusentals kronor per lägenhet. Detta är en utveckling som Vänsterpartiets kommunalråd Hanna Thomé reagerar starkt på. 

- Diskriminering på bostadsmarknaden är ett stort problem. I Malmö har vi försökt förbättra situationen med en kommunal bostadsförmedling
med ett kösystem. En kö gör att hyresvärden inte kan välja och välja bort, det kommer dessutom åt problemen med svarta
förstahandskontrakt. Vi arbetar hårt för att fler värdar ska ansluta sig men vi behöver att riksdagen antar en bostadsanvisningslag som tvingar
värdarna att använda sig av kösystemet, säger Hanna Thomé (V) kommunalråd med ansvar för antidiskriminering. 

För mer information kontakta:

Hanna Thomé 0709-13 46 61

Sara Svensson 0709-13 44 10


